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PODRŽAVAMO PROSVJED 
„OD VLADE TRAŽIMO DA POŠTUJE PARAFIRANO, A POTPIŠE JOŠ I VIŠE“ 
 
 
Sindikat KBC Zagreb kao sindikat djelatnosti koji zastupa sve profile zdravstvenih i 
nezdravstvenih radnika u KBC-u Zagreb zbog formalno-pravnih zapreka ne može sudjelovati 
u organizaciji prosvjeda, ali podržava prosvjed u organizaciji reprezentativnih sindikata koji je 
u najavi za 04. i 06 . rujan 2019. između ostalog i u KBC-u Zagreb.  
 
Radnici koji to žele mogu podržati prosvjed u vrijeme pauze od 30 minuta na koju imaju 
zakonsko pravo.  

„Mirni prosvjed trajat će do 30 minuta, koliko traje naša zakonska pauza za ručak, a gdje će 
zaposlenici KBC Rebro i Jordanovac imati priliku izaći u krug bolnice na lokaciji Rebro kako bi 
dali do znanja da je stanje neizdrživo. Radnici na drugim lokacijama KBC-a Zagreb (Petrova, 
Šalata, Božidarevićeva, Gundulićeva) na žalost tu priliku neće imati zbog ograničenja pauze 
od 30 minuta.“ 

No, unatoč tome, očekujemo veliki odaziv i potporu ne samo naših članova, nego i ostalih 
zaposlenika KBC-a Zagreb koji će odaslati poruku da ne mogu više tolerirati dugogodišnje 
zanemarivanje radnika u zdravstvu.  

Radnici u zdravstvu nisu „zadnja rupa na svirali“ ! 

Izražavamo nadu i optimizam da sindikalni prosvjedi neće stati samo na zahtjevima za 
korekciju dodataka na ime posebnih uvjeta rada i dodatka na ime odgovornosti za život i 
zdravlje ljudi, već da će reprezentativni sindikati nastaviti borbu za povećanje plaće kroz 
pregovore s Vladom po pitanju povećanja osnovice za izračun osnovne plaće; povećanja 
koeficijenata složenosti poslova; povrata od 3% na iste te koeficijente linearno umanjenih još 
2014. godine; borbi za adekvatno i „ispravno“ plaćanje prekovremenog rada; borbi za 
ukidanje zabrana zapošljavanja i sl. 
 
Kada bi reprezentativni sindikati to uspjeli ispregovarati, to bi onda značilo uistinu i 
povećanje plaće, a radnicima u zdravstvu bi bar za neko vrijeme vratili njihov dignitet i 
poštovanje. 
 
Od Vlade tražimo da poštuje parafirano, a potpiše još i više. 
 
Tada će Sindikat KBC Zagreb reći „kapa do poda“, a do tada i dalje smatramo da su ovo samo 
„mrvice sa stola“. 
 
 
 


